

Title (en)

SUPPORT FOR SHELF BASES.

Title (de)

TRÄGER ZUM EINHÄNGEN VON FACHBÖDEN.

Title (fr)

SUPPORT POUR ACCROCHER DES RAYONS DE MAGASIN.

Publication

**EP 0616500 A1 19940928 (DE)**

Application

**EP 93918956 A 19930907**

Priority

- DE 4234057 A 19921009
- DE 9300819 W 19930907

Abstract (en)

[origin: DE4234057A1] The invention relates to a support (1) for fitting shelf bases and the like, consisting of at least three vertical rods (3a, 3b, 3c), two of which are joined together by butt-welded horizontal connectors (5) in such a way as to form a ladder-like bearing section (2), at least one other rod (3c) being joined to the bearing section (2) by at least one supporting way (6) via a plurality of spot welds (8). The essence of the invention lies in the fact that at least one supporting stay (6) is welded to the connectors (5).

Abstract (fr)

L'invention concerne un support (1) pour accrocher des rayons de magasin et analogue, qui comprend au moins trois barres (3a, 3b, 3c) verticales, dont deux sont réunies par soudure au moyen de pièces de raccordement horizontales (5), de manière à former une partie porteuse (2) se présentant sous forme d'échelle. Au moins une autre barre (3c) est reliée par au moins un montant porteur (6) à la partie porteuse (2), par l'intermédiaire d'une pluralité de soudures individuelles (8). La principale caractéristique de l'invention réside dans le fait qu'au moins un montant porteur (6) est soudé aux pièces de raccordement (5).

IPC 1-7

**A47B 57/38; A47F 5/13**

IPC 8 full level

**A47B 57/38** (2006.01); **A47F 5/13** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 57/38** (2013.01); **A47F 5/13** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9408488A1

Cited by

DE202011002872U1; DE102008031181A1; DE102010021528A1; DE202010018122U1; EP2389836A1; DE102013114065A1;  
DE202013012245U1; EP3262988A1; DE102016112075A1; US10058172B2

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

**DE 4234057 A1 19940414**; DE 59301967 D1 19960425; EP 0616500 A1 19940928; EP 0616500 B1 19960320; WO 9408488 A1 19940428

DOCDB simple family (application)

**DE 4234057 A 19921009**; DE 59301967 T 19930907; DE 9300819 W 19930907; EP 93918956 A 19930907